

Title (en)

Annex to a ship's service system, for example a swimming pool.

Title (de)

Einem Schiff zugehöriges Dienstsystem, beispielsweise ein Schwimmbad.

Title (fr)

Système de service annexe, tel que par exemple une piscine, relié à un navire.

Publication

EP 0253745 A1 19880120 (FR)

Application

EP 87401684 A 19870717

Priority

FR 8610500 A 19860718

Abstract (en)

The present invention relates to an attached service system connected to a ship. The system is characterised by a floating part (2) comprising a platform element (3) intended to be horizontal in the active position, mounted on a float (4) articulated to the platform element (3) so as to be relatively movable with respect to the platform element under the effect of the motion of the sea, the platform element being connected to the ship (1) by a connecting-link device (6) forming at least one articulated parallelogram in a vertical plane. The present invention applies, in particular, to a swimming pool or a transshipment platform. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un système de service annexe relié à un navire. Le système est caractérisé par une partie flottante (2) comprenant un élément de plate-forme (3) destiné à être horizontal en position active, monté sur un flotteur (4) articulé à l'élément de plate-forme (3) de façon à être relativement mobile par rapport à l'élément de plate-forme sous l'effet des mouvements de la mer, ce dernier étant relié au navire (1) par un dispositif de bielles (6) formant au moins un parallélogramme articulé dans un plan vertical. La présente invention s'applique notamment à une piscine ou une plate-forme de transbordement.

IPC 1-7

B63B 29/18

IPC 8 full level

B63B 27/14 (2006.01); **B63B 29/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 27/14 (2013.01); **B63B 29/18** (2013.01); **B63B 2019/086** (2013.01); **B63B 2029/022** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3411169 A 19681119 - GUERKE PETER O
- [A] GB 1190172 A 19700429 - LITTON INDUSTRIES INC [US]
- [A] FR 2579556 A1 19861003 - FRANCE ETAT ARMEMENT [FR]

Cited by

WO2021142520A1; EP1122164A3; FR3036090A1; EP4019389A4; EP3912898A1; WO2008138151A1; WO2016089333A3; WO2021030883A1; WO2008098393A1; US8286574B2; WO2024103131A1; WO2024103132A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0253745 A1 19880120; FR 2601643 A1 19880122; FR 2601643 B1 19881110

DOCDB simple family (application)

EP 87401684 A 19870717; FR 8610500 A 19860718